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摘要摘要摘要摘要： 

基于莆田定位为世界妈祖文化中心，从文化创意的视角研究妈祖文化旅游地产，旨在把妈祖文化资源优势转变为

经济优势，延伸妈祖文化旅游产业链，提高妈祖文化旅游产业的附加值。应用SWOT 分析法分析了莆田拥有发展

妈祖文化旅游地产的四大优势：妈祖文化发源地优势、临海且滞后开发的较原始自然环境生态优势、客源市场优

势和政策环境优势，因此具有很大的发展空间。针对存在的优势、弱势、机遇和挑战，笔者提出了莆田发展妈祖

文化旅游地产的思路：做好资源整合规划；突出旅游房地产的文化特色；提升旅游房地产的环境品质；创新融资

平台；注重营销策略。文章为莆田妈祖文化旅游的跨越发展提供决策参考。 
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Research on Development Thoughts of Putian Mazu Culture Tourism Estate

Abstract: 

Putian mazu culture tourism has great potential as well as challenges. Based on the actual needs of 
extend Putian Mazu culture tourism industry chain and raise the contribution that Mazu culture tourism 
make to local economic development, this paper analyses superiorities, inferiorities, opportunities and 
challenges of Putian Mazu culture torism estate development through SWOT analytical method. 
Besides, this paper presents the development concepts of Putian Mazu culture torism estate from 
creative culture point to provide some lessons on Putian Mazu culture torism development in the future.
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